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This work is a record of the life and loves of one of the world's best known artists, David
Hockney. It tells the story of Hockney's relationships with family, friends and lovers,
illustrated by works ranging from the intimate to the large-scale.
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作者介绍: 

［英］马尔科·利文斯通

艺术史家与独立策展人，解读大卫·霍克尼作品的重要权威。他出版了许多关于艺术家
的著作，包括第一本专著以及由其策展的许多博物馆展览目录。他也出版了不少论当代
艺术的著作。 ［英］凯·海默尔

策展人与艺术史家，杜塞尔多夫博物馆现代艺术部主任。2001年，他在波恩德国联邦
艺术与展览馆策划了展览“大卫·霍克尼：激动人心的时刻即将到来”。
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评论

'faces are the most interesting things we see；other people fascinate me，and the
most interesting aspect of other people —the point where we go inside them—is the
face. It tells all.'很喜欢mirror image那一部分

-----------------------------
hockney笔下的人物和风景都可亲可爱 拼接也很好
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我滴妈 隔壁翻译竟然是“容貌即是一切”
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